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ZASTUPNIČKA INICIJATIVA

Podnosim inicijativu Ministarstvu saobraćaja Kantona Sarajevo za uvođenje nove 
autobuske linije na relaciji Vukovići - Vijećnica, Vijećnica - Vukovići.

OBRAZLOŽENJE

Stanovnici Općine Hadžići su u više navrata izrazili želju da se pokrene inicijativa za 
uvođenje linije Vukovići-Vijećnica zbog toga što veliki broj učenika, studenata i radnika 
ove općine svakodnevno putuje i vise od dva sata u jednom pravcu do srednjih škola, 
fakulteta i firmi u kojima rade. Većina putnika sa ove općine putuju dalje od Ilidže i nemaju 
potrebu svraćati na autobuski terminal na llidži, zbog čega nekada gube i više od pola sata 
vremena.

Putovanje od Vukovića, koje je najudaljenije mjesto na općini Hadžići, do Ilidže traje sat 
vremena a od Ilidže do Vijećnice još otprilike sat vremena. Uvođenjem ovakve jedne 
autobuske linije to putovanje bi se vremenski skratilo u prosjeku za pola sata, čime bi se 
izbajegla svakodnevna kašnjenja naših učenika, studenata i radnika i također mnogo 
olakšalo ovakvo jedno naporno putovanje.

Uzimam za primjer učenike koji pohađaju školu na Bjelavama i koji moraju koristiti tri 
prijevoza u jednom pravcu kako bi došli do škole.

Molimo nadležne da razmotre ovu inicijativu i po uzoru kako je to riješeno uvođenjem 
autobuskih linija Dobrinja-Vijećnica i Hrasnica-Vijećnica, prilagode usluge prijevoza 
stvarnim potrebama korisnika na općini Pladžići. Najnephodnije je za početak uvesti linije 
u ranim jutarnjim satima u polasku u 6h i 7h, i popodnevnim satima u povratku u 15h i 16h.
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